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Datum vergadering   
03-10-2024 van 13.30 uur – 14.30 uur 

Locatie    

Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. Cursusruimte 1.080  

Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
28-11-2024 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter DB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid DB en wethouder gemeente Vlissingen (online) 

De heer E. Tuk   Lid DB en wethouder gemeente Veere 

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren (online) 

Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk, Waarnemend AD Orionis Walcheren 

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren  

 

Afwezig: 
De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom.  

b. Mededeling 

- De heer Vader is verheugd te kunnen melden dat de DVO Groen voor Vlissingen kan 

worden getekend. De ontbrekende 2 ton aan kostendekking neemt Vlissingen voor haar 

eigen rekening.  Met deze DVO zit Vlissingen op dezelfde lijn als de collega GR-

gemeenten Middelburg en Veere. 

-  De heer Louws meldt een werkbezoek van tweede kamerlid en oud wethouder van Tilburg 

aan Middelbrug. Een in te passen bezoek aan Orionis wordt bekeken.  

- Aansluitend meldt de heer Guise een mogelijk bezoek aan Orionis van minister van Sociale 

zaken en Werkgelegenheid.  Door Divosa geïnitieerd, tot nu toe nog zonder definitief 

gemaakte afspraken.  

-  De heer Tuk stelt voor de oplegger die door het DB bij de rapportage van BING gevoegd 

zal worden als één geheel met het rapport te (laten) archiveren. 

- De heer Vader meldt dat de memo van Vlissingen m.b.t. de Taakstelling Orionis Walcheren 

(naar aanleiding van het onderzoek van Deloitte) geagendeerd staat voor 28-11. Hij gaat 

zijn best doen om dit eerder met het DB te kunnen delen. 

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken te behandelen. 
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03. Verslag vorige DB-vergadering – Actielijst 

a. Verslag DB-vergadering 05-09-2024 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd. 

Naar aanleiding van 

- het rapport van de inspecteur artikel 12 van Vlissingen stelt de heer Tuk dat dit nog steeds 

 niet is ontvangen.  De heer Vader geeft aan dit tegelijk te sturen met de memo van 

 Vlissingen over de Taakstelling Orionis Walcheren. Het gaat daarbij voornamelijk over 

 hoofdstuk 6. Hij hoopt op dat moment met elkaar te kunnen concluderen dat de 

 discussie hierover gesloten kan worden. De heer Guise vult aan dat er inmiddels ook 

 uitvoerig overleg tussen Orionis en de directeur Sociaal Domein van Vlissingen is geweest 

 waarbij is geconcludeerd dat de aan Orionis opgelegde taakstelling van 2,1 miljoen 

 al door Orionis is ingelost. Voor wat betreft de resterende € 2,3 miljoen die al  is verwerkt in 

 de Vlissingse Begroting geeft hij aan dat Orionis kan helpen met het inlopen van dat 

 bedrag, daar waar dat mogelijk is. Blijft over de toon van hoofdstuk 6 die aanpassing 

 behoeft. 

- de mogelijke verlenging van een extra investering op re-integratie hecht de heer Tuk 

 eraan tijdig een goed beeld te ontvangen over dit onderwerp. Voor de heer Guise is het 

 duidelijk dat die extra investering loont. Er moet echter wel personeel beschikbaar zijn; 

 vooralsnog wordt met de beschikbare medewerkers nu een maximale inspanning geleverd.  

 Mevrouw Van Limbergen geeft aan dat met de huidige extra investering extra personeel is 

 aangetrokken. Om deze medewerkers te kunnen behouden is uiterlijk halverwege volgend 

 jaar wel duidelijkheid gewenst.  

 De heer Vader geeft aan dat dit dus vóór een eerste concept begroting 2026 duidelijk moet 

 zijn waarop de voorzitter aangeeft dit onderwerp begin 2025 voor het DB te agenderen.  

b. Actielijst 03-10-2024 

Geen op- en aanmerkingen. 

 

04. Nota’s, ter besluitvorming 

Er zijn geen nota’s te behandelen. 

 

05. Memo’s, ter informatie en/of opiniërend 

a.  24 053 Memo DB Beroepszaken klanten 

Geen op- of aanmerkingen. 

b. 24 049 Memo DB Plan Statushouders 

De heer Vader geeft een korte toelichting op het plan van Vlissingen, dat in samenwerking met 

Orionis tot stand is gekomen. Hij is actief aan de slag om de investering die hiervoor nodig is via 

Wind in de zeilen1 te realiseren. Dan zou er ook een mogelijkheid zijn om dit plan te verbreden 

naar alle gemeenten binnen de GR. De gesprekken hierover vinden nu plaats.   

 
1 Dit akkoord is het compensatiepakket Wind in de zeilen en is voor het niet realiseren van een 

marinierskazerne in Vlissingen. Het akkoord bevat een pakket aan maatregelen om stevig te investeren in 

Zeeland, op zowel economisch als sociaal gebied. 
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Mevrouw Van Limbergen geeft aan dat van de huidige 175 trajecten er op dit moment 84 

Vlissingse Statushouders zijn. De mogelijkheid (op aantallen) is dus aanwezig om het project op te 

vullen met Middelburgse en Veerse statushouders.  

De heer Vader geeft aan dat e.e.a. dan naar rato verrekend kan worden. Voor de Vlissingse 

burgers zijn de buurtteams de ingang. Van daaruit wordt gekeken wie de klant verder oppakt. Bij 

de intake wordt gekeken naar de mogelijkheden van de mensen, maar het zal in de meeste 

gevallen voornamelijk gaan om ondersteunend werk, zo geeft mevrouw Van Limbergen aan.  

 

06.  Rondvraag 

-  De heer Louws geeft aan dat Middelburg de verwachting heeft volgende maand een 

 actieplan SROI aan de raad voor te leggen. De vervolgstap is het realiseren van de 

 Inclusieve Arbeidsmarktanalyse.  De heer Guise doet hierbij de oproep aan Vlissingen deze 

 analyse ook uit te gaan voeren, waarmee mogelijke SROI-taken beschikbaar komen. De 

 heer Vader geeft aan dat dit wel de nodige inspanningen van de HR-afdeling vergt, maar 

 neemt  dit als actiepunt mee.  

- Daarnaast geeft de heer Louws aan dat de ervaringen met de pilot van het  DalVrij 

 busabonnement in Middelburg heel positief zijn en dat de wens is dit voort te zetten. De 

 heer Tuk geeft aan dit in Veere ook te willen realiseren, maar dat hier nu onvoldoende 

 capaciteit voor beschikbaar is.   

 

07. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 

 

 

 

 


